
Alstublieft, draai dit terug. Ik begrijp de gedachtengang, maar dit gaat niet werken. Vapen in voor 
honderdduizenden mensen, waaronder ikzelf, een alternatief voor roken. De ‘tabaksmaak’ is in 
veel gevallen erg vies en chemisch, en voor anderen een stap dichter naar het terugvallen op 
sigaretten. Daarom zijn smaakjes een goed alternatief. Ik begrijp dat smaken als ‘appeltaart, 
cocktail, energydrank’ zouden kunnen verdwijnen om het minder aantrekkelijk voor jongeren te 
maken. 


Het weghalen van basissmaken als menthol of simpele fruitsmaken zal vele mensen dwingen tot 
koop in buitenland, terugvallen op roken of zelfs, wat gevaarlijk is, zelf vloeistoffen gaan maken. 


Verder: er zijn zoveel vriendelijke ondernemers die uit een goed hart een vapewinkel zijn 
begonnen, om mensen van het roken af te brengen, u maakt hun handel finaal kapot met dit 
besluit. 


Pak de verkoop aan jongeren aan. Verhoog desnoods de leeftijd naar 21 jaar, maar haal simpele 
smaken als menthol of fruit niét weg. Dit werkt niet. Kijk naar de cijfers en luister naar de mensen. 


U haalt mijn, en met mij velen, alternatief voor roken weg. Dat is erg schadelijk. 


